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Право на расторжение договора о реализации туристского продукта в связи с угрозой безопасности жизни и здоровья 

туриста, закрепленное в российском законодательстве, требует изменений. Авторы рассмотрели понятие безопасности, 

право и обязанность туриста в сфере безопасности, обязанность Федерального агентства по туризму (Ростуризма) по 

размещению информации об угрозе российским туристам и их имуществу на территории Российской Федерации (далее 

также — РФ) и за рубежом. 

Сформулирован ряд рекомендаций, направленных на совершенствование законодательства и правоприменительной 

практики в области туризма.
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The right to terminate the agreement on the sale of a tourist product in connection with the threat to the safety of life and 

health of the tourist, enshrined in Russian legislation, requires changes. The authors considered the concept of security, the right 

and duty of a tourist in the field of security, the duty of the Federal Agency for Tourism (Rostourism) to post information about 

the threat to Russian tourists and their property on the territory of the Russian Federation and abroad.

A number of recommendations have been formulated to improve legislation and law enforcement practice in the field of tourism.
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